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Storsjögården

Behöver ni lokal, till bröllop, fest eller konferens?
 Storsjögården har plats och porslin för 60 gäster. 

Lokalen är ljus, fräsch och ligger i en en härlig miljö i anslutning till Storsjön. 
Det finns fullutrustat kök, omklädningsrum med bastu för damer och herrar, whiteboard, filmduk, 
projektor, TV och blädderblock.

 Kontakta RSK:s kansli. 
Mail: kansliet@rydboholmssk.se 
Tel: 033-29 11 70

 
    KANSLIETS ÖPPETTIDER
    Måndag 13:00-18:00 

    Tisdag   13:00-18.00

    Onsdag  Stängt

    Torsdag 13:00-17:00

    Fredag  13:00-15:00



  Information från huvudstyrelsen     
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   OBS!   
    Medlemmar som inte vill ha namn och bild publicerade i RSK:s media såsom 

     Raketen och hemsidan samt sociala medier anmodas att meddela detta till kansliet.                                                              

Från huvudstyrelsens senaste möten lämnas följande information:

• Utbildning i samarbete med SISU: 
  Maria Martinsson och Lotta Knutsson planerar att påbörja en utbildning med SISU med temat: ”Hur agerar                     
  man som ledare i RSK för att vägleda barn och ungdomar med NPF-diagnoser  
  (NeuroPsykiatriskaFunktionsnedsättningar)”.

• Medlemsregistrets uppbyggnad och möjligheter: 
  En diskussion om nuvarande medlemsregister och möjligheter att enkelt göra selekteringar på sektionstill-   
  hörighet bland registrerade medlemmar för bl a medlemsutskick. Det görs en översiktlig jämförelse hur     
  andra föreningar kan ha strukturer/lösningar samt nuvarande leverantör Visma.

• Ekonomi:  
  Ackumulerat resultat för hela föreningen per april är + 50 191 kr . OL har beviljats bidrag från     
  Sparbanksstiftelsen på 32 000 kr för förbättring av spår och leder. 

• Uppstart nya avtalet med Visko/Puma:  
  Utprovning av kläder påbörjat. Inväntar sista företagsloggorna.

• Borås City sommartorsdagar:  
  Beslutas att inte medverka denna sommar.

• Ansökan om bidrag till barn – och ungdomsverksamhet Borås Stad Samfond III:  
  Respektive sektion söker själva om de har förslag på aktiviteter.

• Ferieungdomar:  
  Tilldelning 5 st ungdomar. Det finns en ytterligare tjej som vill jobba. Johanna och Jan-Åke kommunicerar    
  om detta och meddelar kommunens feriehandläggare.

• Lägesrapport IB:  
* Serieanmälan inlämnas 18 maj 
* A-laget startar träningen v 20 
* Pantamera 18 juni 
* Bra läge i sektionen utan större tapp.

• Lägesrapport OL: 
* Tävlingen den 1 maj uppe vid Storsjöterrängen blev en succé med 66 funktionärer från RSK och 600 täv    
   lande 
* Naturpasset har startat och säljs via kansliet och Tempo 
* Ungdomsträningen har startat 
* Motionsorientering arrangeras av RSK 25 maj 
* Till O-ringen i Åre har RSK anmält 24 personer.

             Cai Mellstedt
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Sommaren har gjort sitt intåg och mina planteringsbestyr är avklarade för 
säsongens växter. Nu återstår att se hur mycket vattning som kommer att 
krävas de närmaste månaderna.

Fotbollen går mot halvtidsvila och RSK:s fotbollsskola sysselsätter de yngre 
barnen v 25 nere på SE-vallen.

Innebandyn har gått igång med seniorträningen inför en ny säsong.

Orienteringen förbereder sig  för deltagande i O-ringen i Åre där 24 tävlanden 
från RSK är anmälda.

Gympan avslutar vårsäsongen med aktiviteter vid Storsjögården.

Fem ferieungdomar kommer att jobba v 24 – 27 på SE-vallen och Storsjögården med röjningsarbeten och 
målning.

RSK-marschen har genomförts med ett fint väder och positiva omdömen. Jag vill rikta ett stort tack till Frida 
Eriksson som tillsammans med sina kompisar tog initiativet till att återuppliva en gammal tradition. De olika 
sektionerna bidrog också till att bemanna stationerna och många nya tävlingsmoment.

Sammanfattat mår RSK bra och vi lever upp till det vi skall vara:
Samhällsbäraren som bidrar till att göra vår hembygd till en trygg och välkomnande plats för alla. 

Jag tillönskar alla läsare en avkopplande sommar med en solnedgång över Vättern från min senaste 
fiskeresa.

                                Leif

Ordföranden har ordet



Årsmötet
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I år hölls årmötet i Storsjögården torsdagen den 16 mars. För första gången i historien (tror jag) hölls det 
inte på en söndag utan på en vardag.   

Årmötesförhandlingarna sköttes av ordföranden Leif Kuusela med 
Anita Erixon som bisittare. 

Verksamhetsberättelsen och årsredovisningen visar att klubben är en väl 
fungerande förening med god ekonomi.

Några uppgifter om verksamheten:
Antalet betalande medlemmar uppgår till 858 st vilket är en ökning med 
44 st från 2021.
Antalet bidragberättigade ungdomar mellan 6-20 år uppgår till 396 st vilket 
är en ökning med 45 st från 2021.
För det kommunala aktivitetsbidraget redovisas 14 563 deltagartillfällen 
vilket är en ökning från föregående år med 2 107 deltagartillfällen. Glädjande är att föreningens 
verksamhet har återhämtat sig efter pandemin vilket återspeglas i medlemsantal och aktivitetssiffror.

Beslutades om oförändrade medlemsavgifter för 2024. vilket innebär nedanstående 
avgifter:

Medlemmar yngre än 5 år      0 kr 
Medlemmar 5-19 år    175 kr 
Medlemar 20 år och äldre   275 kr

Till styrelseledamöter för en tid av 2 år valdes Lena 
Åsegård, Anette Krii (båda omval) och Maria Martinsson 
(nyval).
Till styrelseledamot på 1 år valdes Johanna Brorsson 
(fyllnadsval).
 
Årsmötet beslutade att det ska vara 2 styrelsesuppleanter 
i styrelsen under 2023. 
Till supplanter valdes för 1 år i fastställd turordning 
Cai Mellstedt (nyval) och Stefan Eksberg (omval).
 
Till revisor för 2 år valdes Jan-Åke Brorsson (omval). Till 
revisorssuppleant för en tid av 1 år valdes Terese 
Mårtensson (omvl) och Rolf Magnusson (omval).

Till ledamöter i valberedningen för en tid av 1 år beslöts att en 
ledamot utses av fotbollen och en ledamot av innebandyn. 
Fotbollen är sammankallande.

Efter mötesförhandlingarna vidtogs utdelning av stipendier, 
utdelning av utmärkelser till ledare/funktionärer som varit aktiva 
i 10 år (silvermedalj) samt till de som varit ledare /funktionärer 
i 30 år (hedersplakett).
Danny Sajatovic avtackades för sitt arbete i styrelsen och 
Cai Mellstedt uppvaktades med en blomstergrupp som 
nyutnämnd hedersmedlem.

Maria Martinsson hade bakat de goda Silvia-och Ryttarkakorna till fikat.

           Cai Mellstedt

Leif och Anita

Uno och Leif berättar om kriterierna för 
utmärkelser
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Johan har varit engagerad i föreningen i över 10 år. Han har varit tränare, lagledare och engagerad i 
styrelsen i många år. Han hade länge ansvaret över kiosken där han har haft hand om inköp, kioskschema 
och inhandlad inredning. Johan har alltid ett trevligt bemötande och ställer alltid upp. Han är ovärderlig för 
klubben. Han löser många problem och fixar och trixar så att alla ska känna sig nöjda. Nu är han med och 
hjälper till i vårt A-lag.
Johan är uppskattad av ledare, föräldrar och spelare. Han får ofta många frågor som han alltid försöker 
svara på. Vi är enormt tacksamma över att ha Johan i vår förening och vill med detta stipendiet visa vår 
tacksamhet för allt arbete han lägger ner.

Tillbringar oerhört många dagar per säsong i hallen. Hon hjälper till som ledare i flera olika lag och drar 
dessutom ett tungt lass i styrelsen.

Stipendiater

Fr v: Jessica Boersma, Johan Ahlström, Lotta 
Knuthson

Ledare. Johan Ahlström

Ledare. Lotta Knuthson

Fr v: Albin Ahagen, Bo-Göran Gunnarsson

Ledare. Jessica Boersma
En nyfiken och engagerad ledare som man 
kan lita på. 
Jessica är oerhört duktig på att få barn 
och ungdomar, men även övriga vuxna 
att trivas på orienterarnas samlingar. Alltid 
positiv, glad och peppande även i stressade 
situationer. Hon är en stor anledning till att 
ungdomsträningarna fungerar så bra som de 
gör.

Aktiv. Albin Ahagen
Har spelat i RSK i hela sitt liv och är lagkapten i A-laget. 
Han har ett stort blått hjärta som alltid bidrar med 
mycket energi på både träningar och matcher.

Aktiv. Bo-Göran Gunnarsson
Han har under hela året visat en imponerade hög nivå 
med ett flertal meriterande segrar.
Tar sig fram i terrängen med en snittfart som inte många 
av klubbens yngre matchar, trots sin ålder.
Bo-Göran tävlar i klass H75, där han även är rankad 5:a 
i Sverige och 1:a i Västergötland. Han är den som tävlat 
flitigast i klubben och är dessutom en stor inspiratör för 
de yngre. Tar dessutom ett stort ansvar för klubbens 
utveckling och fortlevnad som bl a tävlingsledare och 
representant i styrelser och kommittéer.



Edith Bergstrand, Simon Ahlgren

Utöver det brinnande intresse Edith visar för sporten så är Edith en mycket omtyckt kompis. Omtänksam 
och snäll lyssnar hon till vad gruppen vill. Genom sitt sätt att vara, är Edith en förebild för kommande 
generationer under henne. 

Ungdom. Edith Bergstrand

Ungdom. Simon Ahlgren
Simon Ahlgren. Har spelat i P16 hela säsongen och dessutom hoppat in i A-laget några gånger. Är oerhört 
ambitiös i sin träning och alltid redo för match.  

7

Edith visar intresse för sporten utöver det vanliga. Glad, 
positiv och förväntansfull anländer hon till träningen. 
Orädd fattar hon kartan och vill gärna utmanas. 
Edith drar sig inte för att snöra på sig 
orienteringsskorna en tidig lördagsmorgon i januari i 
kyla och snålblåst. 
Hon är en utav de flitigaste på att delta året runt. 
Förutom att delta på alla träningstillfällen som ges, vår, 
sommar, höst och vinter så var Edith år 2022 också 
med på O-camp. O-camp är ett gemensamt läger 
för 13-18 åringar som arrangeras av Västgötlands 
Orienteringsförbund. 
Att Edith själv efterfrågat mallkartan till sektionens 
”fasta” kontroller för att kunna träna på egen hand visar 
vilket engagemang hon har för sin sport. 
År 2022 tog Edith ett stort steg i sin utveckling genom 
att dels vara med på O-camp men också genom att 
debutera i tävlingsklass på tävling. Och hon klarade det 
utmärkt! 

Roderick Ahlström, Emma Petersmo, Elias 
Jardemo

Andréns Minnesfond. Roderick Ahlström
Roderick Ahlström: En glädjespridare och perfekt 
lagspelare som gärna hjälper till med att peppa sin 
omgivning. Bidrar alltid med ett glatt humör vilket ofta 
smittar av sig.

Andréns Minnefond. Emma Petersmo
Emma är en träningsvillig tjej som alltid gör sitt bästa 
på både träningar och matcher. Hon lägger mycket tid 
på sin fotboll då hon utöver sitt lag i RSK är med i BAIK 
och spelar futsal och dessutom kommit med i Camp 
Elfsborgs flickakademi. Emma har ställt upp i föreningen 
genom att stötta det yngre laget när de har behövt hjälp. 
Hon har dessutom gått domarutbildning och dömt flera 
matcher under förra säsongen.
Emma har ett driv och en kämparglöd på planen. Hon är 
sugen på att spela fotboll. Hon är en schysst lagkamrat 
som stöttar och peppar sina lagkamrater. 



Andréns Minnesfond. Elias Jardemo
Elias är en fantastisk lagspelare som sliter på planen och står upp för laget. Han är en orädd 
fotbollsspelare och har en stark vilja att lyckas. Han är oerhört träningsflitig och är en av de som har bäst 
träningsnärvaro. Han tränar nu i A-laget, juniorlaget och ungdomslaget. 
Han är omtyckt av sina lagkamrater och hjälper till att skapa en skön stämning i laget. Elias är en av de 
yngsta spelarna som har fått spela i vårt A-lag. Elias ställer alltid upp och spelar i olika lag om det behövs. 
Elias har också engagerat sig som domare och dömt flera matcher under året.

Silvermedaljörer

Bakre raden fr v: 
Inger Brorsson, Ann-Christin 
Magnusson, Johan Ahlström, 
Lisbeth Larsson, Britt 
Josefsson, Jan-Olof Josefsson, 
Conny Ljunggren, Bo-Göran 
Gunnarsson, Inge Torpås, 
Therese Mårtensson
Knästående fr v:
Anette Krii, Johan Krii, Johanna 
Brorsson, Maria Martinsson

8

Hedesplakett.
Leif Kuusela, Jan-Åke Larsson, Kent Johansson, 
Anita Andersson

Leif avtackar avgående 
styrelselsledamoten Danny 
Sajatovic

Leif uppvaktar nyutnämnde 
hedersmedlemmen Cai 
Mellstedt
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Deltagare:  RSK-Marschen står öppen för alla. Familjer, grannar, 
företag, skolor, fritidsgårdar, vänner eller vilken lagbildning som helst.  

Start & mål: SE-vallen.  
Starttid: Första start klockan 9. Tilldelad starttid mailas till er lagledare. 
Finns önskemål om starttid så uppge detta vid anmälan så tillgodoser 

vi det i den mån vi kan. 
Banlängd: Ca. 10 km, mestadels utmed Storsjöleden.  

Deltagarantal: 4-6 personer i varje lag. 
Anmälan: Mailas till viskaforsmarschen@gmail.com senast 1 maj. 

Uppge lagnamn, antal personer och kontaktperson. 
Anmälningsavgift:  100 kr / person.  Lagledaren swishar in lagets avgift 

till RSK:s kansli på 1230821280 i samband med lagets anmälan. I 
avgiften ingår hamburgare och dricka. 

 
Övriga frågor? Kontakta Frida Eriksson eller Nathalie Svahn på 

viskaforsmarschen@gmail.com 
 

En unik möjlighet för gemenskap i vår bygd. Samla nya som gamla vänner, 
kollegor, grannar, släkt eller familj för en rolig dag tillsammans och samtidigt 

passa på att visa vårt fina område runt Storsjön. Efter marschen finns alla 
förutsättningar för att fortsätta dagen i trevligt sällskap. Bjud in dig själv på en 
grillkväll hos grannen, eller har du kanske barn på samma förskola/skola som 

andra föräldrar som verkar trevliga som vill umgås? Eller finns det en annan rolig 
prick som det var längesedan som du umgicks med? Boka in dagen redan nu! 

Yippie, tillsammans gjorde vi det möjligt att återuppta RSK-marschen!

Hos oss hade det länge funnits ett sug och en längtan efter gemenskap och trevligheter i vår bygd, och 
vad passade då inte bättre än att försöka väcka liv i RSK-marschen?
Efter att ha fått positiva hejarop ifrån huvudstyrelsen var planerna i full gång. Snabbt fick vi ut en inbjudan 
och första anmälningarna kom direkt, så kul!
Stationerna var färdigplanerade och nu gällde det att ragga funktionärer!
Vi fick fantastisk hjälp av sektionerna att hitta funktionärer till att bemanna de olika stationerna.

En solig lördag i maj var det sedan dags för start. Totalt blev det 33 lag och ca 200 personer ute i skogen 
denna dag. Fantastiskt!
Det var ungefär samma bansträckning som marschen gått tidigare år, nytt var att starten var vid SE-vallen 
och målet vid Storsjöns badplats.
Utmed banan fanns det en minnespromenad, fem stationer och ett matstopp. Den första stationen höll 
gymnastiken i, här gällde det att vara pricksäker och hålla fokus då man skulle samla toarullar med en 
pinne mellan knäna. Alltihop på tid.
Station två hade fotbollen hand om, här skulle man para ihop tio länder med rätt flagga och en mening på 
samma språk som landet talar. Lag ”Banan” var både snabbast och hade alla rätt, snyggt jobbat!
Den tredje stationen höll orienteringen i. Här var en planka uppsågad i flera bitar som ett pussel och det 
handlade om att få ihop hela plankan igen. Detta gick på tid och man fick bonustid för varje bit man inte 
klarat av. Detta visade sig vara svårt då det endast var ett lag som klarade uppgiften! Efter denna station 
kunde man snart känna doften av rök, då matstoppet närmade sig. Här fick man nygrillade hamburgare, 
läsk och trevligt umgänge! Många passade på att fota sig i ”selfiebåset” och småprata med övriga lag.
Station fyra var också den bemannad av fotbollen. Här skulle laget förflytta sig själva och fem bildäck 
från en sida till en annan. För att krångla till det lite extra med balansen skulle man också ha med sig en 
pilatesboll över. Intressant att se så många olika tekniker och lösningar!
Sista stationen höll innebandyn i och här var det skottkärrerace där chauffören hade förbundna ögon. Här 
gällde det att ha tungan rätt i mun och lyssna på sina lagkamrater. Lag ”Glutenfritt” satsade allt och var 
solklara vinnare av denna station.
Efter målgång passade många lag på att samlas vid badplatsen och ta ett svalkande dopp, som alla hade 
gjort sig förtjänta av!
Stort tack till alla lag som bidrog till att marschen blev av. Bra kämpat av alla lag att ta sig runt, och ett stort 
grattis till topp tre!

1. Citron
2. Chelsea vs Liverpool
3. Glutenfritt

Lag ”Citron” var dessutom etappsegrare på station 1,3 och 4.

Vi är så glada att marschen kunde genomföras, trots att datumet krockade med närliggande kamper och 
ett visst löparlopp i Göteborg.
Vi vill tacka alla funktionärer som ställt upp, utan er hade det inte varit möjligt! Ni har varit helt fantastiska 
och vilket samarbete vi haft!
Vilken förening vi är, där vi tillsammans gör detta möjligt för vår bygd.
Nu hoppas vi att marschen får leva vidare!

För fullständig resultatlista och för att följa marschens framtidsplaner, följ oss på Facebook 
(RSK-marschen) och Instagram (rskmarschen)!  
         
         Nathalie och Frida

2023
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Vinnarna! 
Grattis Lag Citron!

Tredjeplatsen knep lag GlutenfrittPå andra plats, lag Chelsea VS 
Liverpool.
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        Selfiebåset var välbesökt!



Edith och Christian tillsamman med 
Hilda som är fotograf, bemannade 
station 3

Lugnet före stormen på innebandyns 
station med skottkärrerace
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Fotbollens station 4
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RSK-Marschen har ju gädjande nog kommit igång igen efter ett antal års uppehåll.
Det kan väl vara på sin plats att berätta lite om hur och när den genomfördes för första gången år 2000.

Efter en tids planering var det dags en augustilördag. 17 lag och 80 deltagare var en bra början för att 
testa organisationen. Starten var vid torget och runt Storsjön genomfördes olika aktiviteter.
Gymnastikens station var en form av pilkastning mot olika figurer. OL hade en station med en 
minnestävling där det gällde att komma ihåg vad man sett umed en bana. Innebandyn var en krävande 
övning där det gällde att på tid föra en ring utmed ett snöre som var uppsänt mellan träden. den fjärde 
stationen var en matkontroll med korv och bröd samt att såga ved i lagom stora bitar så nära två kilo som 
möjligt. Ungdomsfotbollen hade denna station. Den sista stationen kallade vi ”Borås Tidning i torkvinda”.
(Journalisten från Borås Tidning som besökte oss såg lite konstig ut när vi beskrev den). Det gällde att 
kasta upp tidningar i en torvinda och få dem att hänga kvar.
Tipsfrågor med anknytning till Viskafors och Storsjön sista biten tillbaka till torget där målet var.

För marschen hade instiftats ett vandringspris i form 
av en skyttel. Äran att inneha den första inskriptionen 
var familjen Kuusela som alltså var vinnare. Tvåa 
blev ett lag som kallade sig Dreamteam och trea blev 
Ragnars.

Senare på kvällen var det dags för torgfesten. Många 
deltagare som underhölls av trubaduren Lars 
Hagström. För mat och dryck svarade Nigel Dramin.

Deltagarna hade haft en väldigt rolig och givande 
dag i skogen och en trevlig torgfest. Detta sporrade 
oss till att återkomma med en ännu bättre marsch 
kommande år.

Sexton marscher genomfördes fram till 2015. 
Som mest deltog 55 lag ett av åren.
Torgfesterna hölls ett antal år tills det blev för krångligt 
och dyrbart med alla tillstånd för bl a för servering. 
        Cai Mellstedt

Marschhistorik

Fredrik, Leif, Margareta och Henrik Kuusela

Lena Liedberg, Pernilla och Krister Eliason, Christer 
Dehlin, Anneli Grimmefors och Ted Blomdahl 

Annelie Jansson, Titti Lohne, Nina Oscarsson, Maria 
Juhlin, Lotta Friis-Hansson och Pernilla Johanson

Fam Kuusela

Ragnars
Dreamteam



Kjell Svensson och Jonas Larsson skötte korvgrillning och 
vedkapning

Station ”Borås Tidning i torkvinda”. Här med lag 
Onsala. Marika Carlsson, Mikael Lennartsson, Camilla 
Lennartsson och Thomas Andersson

Monica Gustafsson och Stefan Eksberg skötte baren.

Lars Hagström

Dansande torgfestgäster Fo
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OL

Den första maj kunde man fira med att springa en bana under vår tävling vilket 557 personer passade på 
att göra. Det bjöds på fint väder, en blandad vacker terräng men framför allt på ett stort utbud av god fika. 
Det fanns även försäljning av kompasser, skor och tillbehör tillgängligt under tävlingen.

           Erik & Tobias

Snart är den efterlängtade sommaren här. Sol, bad och grill kommer att fylla våra tankar men 
oroa er inte, sommaren är fylld med orienteringstävlingar! Så passa på att ta vara på chansen att 
tävla mot era vänner ute i skogen. Även O-Ringen i Åre står på agendan som vi rydboholmare 
skall åka till vilket många ser fram emot. Vi i orienteringssektionen önskar er alla en varm, härlig 
och god sommar!

       Erik Eksberg & Tobias Löfstrand

RSK-träffen

Det fanns ett stort utbud av både 
fika och mat under tävlingen.

Fo
to

:E
rik

 E
ks

be
rg

Fo
to

:E
rik

 E
ks

be
rg

Fo
to

:E
m

il 
E

ks
be

rg

Urban och David sitter i datavagnen och 
har koll på systemet.
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Elsa, Jessica, Agneta, Linda, Hans och 
Noah tog hand om ena starten 
                                          Foto: Linda Larsson 

Stefan, Magnus och Agnes rapporterar om 
löpare som både är ute i skogen och de 
som springer på upploppet.
                                                            Foto: Frida Eriksson
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Lasse sätter upp resultatlistor.                                          

Gösta och Gert samlar upp 
GPS:er i målet            

Gunnar och Margaretha testar 
prispallen.      

Uno hjälper till i starten och 
ser till att de som springer 
västgötatoppen är på rätt 
ställe       

Emil, Linda och Susanne satt vid 
direktanmälan  

Bengt och Magnus skötte duschen under 
tävlingen som var väldigt uppskattad av 
deltagarna



Ännu en gång erbjuder orienteringssektionen ett Naturpass i Viskaforsskogen.
Ett nytt område på den senaste tävlingskartan, så den är verkligen up-to-date.
Är man det minsta intresserad av motion, natur och att lära sig lite extra om
vårt närområde, så finns knappast någon anledning att inte införskaffa en
kartmapp!

Försäljning av mappar med karta och information finns på RSK:s kansli samt
på Tempo, Viskafors.

       //RSK orientering
       Åke och Tobias

Välkommen till Naturpasset 2023
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Motionsorientering
Det blev en lyckad torsdagskväll! Motionsorienteringen, som riktar sig lika mycket till personer som är ovana med 
karta och kompass som till rutinerade sådana, fyllde varenda tänkbar parkeringsplats vid Storsjögården.

En kväll som var gjord för orientering, vilket avspeglades i en diger deltagarlista, skapade en härlig stämning. Många 
RSK-ungdomar deltog och avslutade samtidigt sin vårträning på detta sätt.

          Åke Johansson

Kläder
Nu är den nya webbshoppen för kläder öppen för beställningar. 
I blått nedan är webbadressen till butiken och lösenordet.
 
Webbadress:
https://custom.truestorysport.com/en/store/rydboholms_sk

Lösenordet för webbshoppen är följande: RYDBOHOLMS2023
 
Styrelsen har ännu inte bestämt hur eventuella subventioner skall se ut. Styrelsen återkommer efter deras 
styrelsemöte den 15 juni med ett besked gällande eventuella subventioner.
 
Eventuella frågor skickar ni till Stefan Eksberg eller Magnus Wåkerås.

Kontakt:
stefaneksberg@outlook.com
magnus.wakeras77@gmail.com     Stefan Eksberg

Du vet väl...
…att RSK OL finns både på Instagram och Facebook? 
Följ oss och ta del av stort som smått!

Du hittar oss under “Rydboholms SK Orientering”.
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Innebandyn
Den 2 april hade innebandysektionen stor säsongsavslutning för alla lag med en glädjefylld eftermiddag i 
hallen. 
Spelare från olika årskullar blandades ut i ett tiotal olika lag och spelade turnering på två småplaner. Även 
många A-lagsspelare var med och hjälpte till som ledare, domare och även hoppade in och spelade en del.
Under avslutningen var det även prisutdelning med medaljer till alla ungdomsspelare, magarna mättades 
med korv med bröd.
Ett stort tack från styrelsen till alla ledare, föräldrar och övriga som har hjälpt till att hålla fart i 
verksamheten under året. 
A-laget slutade i mitten av tabellen och spelar kommande säsong vidare i tvåan, det vill säga högsta serien 
i Västergötland. Vi gläds också över att vi har ett juniorlag tillsammans med Fristad som kan mäta sig med 
många av de bästa lagen i landet. Även alla ungdomslag har kämpat på hårt under vintern med en härlig 
inställning och många leenden.
Till säsongen 23/24 har vi anmält sju lag till seriespel och ska dessutom hålla igång de yngre barnen i 
innebandyskolan. Fram tills dess önskar vi alla en riktigt härlig sommar.

Styrelsen 
gm Pelle Boersma  
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Säsongsavslutning

Det var full fart med många blandade lag på Innebandyns 
säsongsavslutning. Nu laddar vi för kommande säsong med 
åtta lag i verksamhet

Sekretariatet med Anette Krii, Anton Ahagen och 
Sebastian Josefsson höll ordning på både lag 
och domare. En ganska behaglig uppgift denna 
eftermiddag

Några sekunder 
till sen börjar 
matchen. Full 
koncentration 
hos alla spelare 

Kim Johansson var ledare för ett gäng unga 
kämpar och har själv spelat innebandy i runt tre 
decennier. Han fyller 36 år till hösten och har 
fortfarande en fysik som få av lagkompisarna i 
A-laget kan mäta sig med
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Stöd RSK Innebandysektion

och vår verksamhet

Spara era pantburkar svenska som utländska , kom och lämna vid

Viskaforshallen på angivet datum. Vi kan även hämta innan så hör av er om

ni behöver upphämtning.

Söndag den 18 juni klockan 10-12

Behöver du upphämtning eller har frågor

hör av dig till

Mia 0735-599640

Nästa insamling är den 27 augusti klockan 14-16

Tack på förhand!

Styrelsen i RSK:s innebandysektion
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Innebandysäsongen 2022/23 slutade i mars och vårt A-lag hamnade på 7:e plats. Den bästa placeringen 
på många år.
2023/24 har redan kört igång för våra grabbar. Denna gången innehåller A-lagets försäsongsträning 
även brottningspass! Viskafors AK har satt ihop riktigt härligt jobbiga träningar för våra grabbar. 4-6 pass 
brottning ska det bli under maj, juni och augusti. Stort tack till Viskafors AK som ställer upp och hjälper oss 
med detta!  
              Anette

Försäsongsträning A-laget
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Fotbollen
Den 10 maj drog fotbollsskolan för de barn som är 5-6 år igång. Nästan 40 st förväntansfulla barn testade 
på att spela fotboll.
         Jenny Löfstrand Bylund
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Pappersleverans
Så här såg det ut måndagen den 24
april när leveransen av toa- och 
hushållspapper hade kommit. 

Tack till alla som köpt papper av oss!
Nästa leverans blir troligtvis v 41.

                       /RSK fotbollssektion
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Den 21 april bar det i väg på ett 2-dagars träningsläger i Tyringe för vårt äldsta tjejlag. 
Vi var 16 tjejer och 5 ledare och tjejerna tränade hårt både i solsken och i regn. Tyringe bjöd på den bästa 
servicen vilket ledde till att vi fick testa deras nya inomhushall på söndagen då regnet stod som spön i 
backen. 
Förutom träningen så körde vi teoripass, lekar och på lördagskvällen blev det discobowling. 

Det var ett gäng trötta tjejer och ledare som började resan hem till Viskafors sen söndageftermiddag men 
roligt hade vi.  

Här lade vi grunden för säsongen, serien har börjat bra och nu laddar vi för Eskilscupen i augusti. 

           Johanna Brorsson

Träningsläger
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Gymnastiken
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Så är det sommar igen. Sista träningen för vårterminen är på onsdag den 31 maj. Då har vi blivit lovade ett 
Tabatapass vid utegymmet på SE-vallen. 
Ska bli spännande att se vad Cajsa och Sara hittat på.
De andra onsdagarna har vi varit uppe vid sportstugan. Mycket bra pass och i år har vi haft tur med vädret.  
Vi delar med oss med lite bilder. 

Vi vill också tacka för en rolig termin - ni har varit grymma och kämpat på hoppas att ni märkte att vissa 
övningar var lättare att utföra i april än de var i januari.

Nu tar vi lite semester hoppas på sol, bad och lite träning 
mellan varven. 

Så hoppas vi att vi ses i höst.
Som vanligt kör vi igång v 36 då med lite nya låtar och 
rörelser. 
     Ledarna / Camilla

Eftersom Tabatapasset sammanföll med manusstopp för Raketen passade jag på att ta några bilder.
Hur spännande passet var får Camilla återkomma till.
            Cai

Följ oss gärna på instagram - rskgympa. 
Facebookgrupp - Rydboholms sportklubb Gymnastik 

Cajsa och Rut-Marie kör armhävning 
                                                                Foto: Camilla Fredriksson)

Ann-Marie in action                        Foto: Camilla Fredriksson

Träning pågår                               Foto: Cajsa Fredriksson
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Vad händer i Viskaforsbygdens Ortsråd?

Nu håller vi på att planera Viskaforsbygdens dag.
Boka in lördagen den 9 september!
Marknad, uppvisningar, musik, god mat och dryck och festligheter kommer stå på schemat. Kanske 
kommer det regna - i form av godis!

Vill ni stå på marknaden, ha uppvisning, öppet hus eller något annat skoj?

Annonsera i vårt programblad?
Ta vara på chansen att marknadsföra din verksamhet i vårt programblad?
För en billig penning kan ditt företag visa sitt stöd till Viskaforsbygdens utveckling!
Tänk på att alla annonsintäkter går oavkortat till Viskaforsbygdens dag och dess utgifter. Alla samarbeten 
behövs och uppskattas! 
Maila mariaerixon82@gmail.com eller ring 0736-245979

Kolla vår hemsida!
Vi har nu en ny hemsida som heter www.viskafors.se
Där hittar du information om vilka som är medlemmar, vilka som sitter i styrelsen, nyheter och evenemang. 
Där finns också alla Ortsrådets protokoll.
Gå in och kolla och ge gärna synpunkter på hur vi kan utveckla sidan.

Projektideér
Borås stad ger Ortsrådet pengar för att stödja utvecklingsprojekt. Har du funderingar på insatser som kan 
stödja Viskaforsbygdens utveckling? Hör av dig! Vi kanske kan ge dig stöd för att få igång projektet.

Viskaforsbygdens dag 2022
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Det bittra slutet för ishockeyn i Viskafors
Uno Eriksson har ägnat många timmar åt att studera RSK:s verksamhetsberättelser. Syftet med Unos 
studier är att få fram underlag för att dela ut RSK:s förtjänstmedaljer. Vi har nu statistik från 1996. 
Men när Uno sitter på kansliet och studerar RSK:s historia hittar han också andra intressanta historiska 
händelser. 
År 1959 bildades en ishockeyklubb i Viskafors. Tanken var att klubben skulle fått namnet IK 59. Men detta 
förslag accepterades inte av Svenska ishockeyförbundet. Klubbnamn fick då inte innehåll siffror. Men 
förbundet kom senare på bättre tankar och man godkände 1971 att Huskvarna - Vättersnäs fick heta 
HV 71.
Vår klubb fick i stället namnet IFK Viskafors som senare blev IFK Rydboholm. Den första av bilderna nedan 
visar isanläggningen som vi skapade på SE-vallens nuvarande B-plan. Planen  hade då kolstybb som 
beläggning. Intresset för skridskoåkning, ishockey och hockey-bockey var stort. Med många frivilliga och 
nattliga timmar framställdes isytorna. Rinken flyttades senare till C-planen. 
Ett av klubbens framgångsrika lag finns på bilden nedan. Själv finns jag längst ner till höger. Stående 
2:a från vänster är Rolf ”Bullen” Andersson som längre fram blev en hyfsad målvakt. Hans förmåga att 
använda plockhandsken var imponerande. Klubben höll i gång en verksamhet i ca 20 år och spelade som 
högst i Div III och mötte lag som Trollhättan, Dals Långed, Grästorp, Nittorp och Ulricehamn.
Nu kommer vi till det definitiva slutet av denna framgångsrika idrottsverksamhet. När Uno granskar RSK:s 
verksamhetsberättelser hittar han 2008 följande rubrik: Rasering av hockey-rinken. Därunder finns namnen 
på de personer som utförde raseringen och därmed slog spiken i kistan för hockeyn i Viskafors. Men i 
stället skapade de möjligheter för en framgångsrik fotbollsverksamhet. Enligt verksamhetsberättelsen 
var det följande personer som svarade för denna insats: Anders Malmgren, Morgan Carlander Lennart 
Ståhl, Fredrik Bengtsson, Kjell Svensson, Jan Steen, Jan-Erik Rapp, Cathrine Orlov, Robert Brikic, Jonas 
Lindström och Lennart Frejd.

Efter denna tillbakablick vänder jag blicken mot Fritsla. Att i dessa tider på frivillig bas skapa en konstfrusen 
hockeyanläggning är imponerande! Kan det vara traditionen? Fritsla var bland de första att börja med 
ishockey i Marks Härad. Enligt C-E Johnssons bok om Marks idrottshistoria bildades klubben 1954 och höll 
i gång verksamhet till 1964. Vad jag minns så spelade IFK Viskafors sin första match mot Fritsla IK och fick 
stryk med 16-1. Men då var det Fritslas B-lag.  
          Jan-Åke Brorsson
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Grattis
80 år 70 år
27 jun Carl-Eric Wahlfridsson 14 jul Ann-Christin Rapp  
29 jul Bertil Hämberg   

60 år 50 år
13 jun Lise-Lott Nyqvist 25 jun Henrik Gertsson 
28 aug Pia Aspestrand 9 jul Marie Stark 
8 sep Mats Bergstrand 14 aug Duncan Moles 

40 år 20 år  

14 jun Daniel Oskarsson 9 sep Emil Almgren 
30 jul Mårten Munther  

   
  

 Ett fyrfaldigt hurra 
för dessa!

PS. Ni som står på ”tur” att fylla år och inte vill bli omnämnd på 
detta sätt, hör av er till kansliet.    red.
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Kvartalets Kluring som är konstruerad av Jan-Åke Nygren.

Först rätta inlämnade dragna svar (det räcker med bara svaret) belönas med 1/2 kg kaffe som sponsras av 
Jan-Åke.

Svaren kan mejlas till kansliet, kansliet@rydboholmssk.se eller lämnas på telefon till kanliet, 033-29 11 70.
senast 30 juni.
Lösningen redovisas i Raketen 3-2023.

Kvartalets Kluring

Kluring 2-2023
Gert, Brolle, Pära och Åke var på sitt årliga besök på Åby travbana i Mölndal. 

Gert som är flerfaldig Viskaforsmästare i VM i V75 och vann givetvis 2022 upptäckte att 
en av hästarna hette RSK och Gert trodde givetvis att den var döpt efter hans 
älsklingsklubb.

Vi spelar 1 000 kr tillsammans på den sade han. Brolle satsade 20 kr mindre än Gert, 
Pära 10 kr mindre än Brolle och Åke 20 kr mer än Pära. 

Utdelningen på travet sker enligt följande:

Utbetalning = insatsen*oddset
Oddsindikatorn visade 18 ggr pengarna efter grabbarnas spel.
Ingen spelare hann spela efter det att Gert hade gjort grabbarnas  insats.
Hästen RSK vann lätt sitt lopp under grabbarnas jubel.

Hur stor var Åkes vinst?

Pära

Åke

Brolle

Rätt lösning Kluring 1-2023

kolumn/rad   1   2   3     4   5
               1 3H 2N 4N    1V 3N
               2 3N 3N 1H    2V 1U
               3 1N 1V ÖPPNA  1H 2N
               4 3U 1H 2U    1U 3V
               5 3H 4U 2U    1U 3U

rut-tal = det nummer på rutan som var och en av grabbarna skall börja i för att kunna öppna kassaskåpet. 
Vi börjar med att räkna ut rut-talen för var och en av grabbarna.

B= Brolles rut-tal, P = Päras rut-tal; Å = Åkes rut-tal

Grabbarnas val ger: P+B = 25; ger P = 25-B

3 = P-B = 25-B-B = 25-2B; ger 2B = 25-3 = 22; B = 11

Gert



P = 25-11 = 14. Det betyder att Brolle börjar på ruta 11, Pära  på ruta 14 och Åke på ruta = 38-(14+11) 
= 38-25 =13

Vi går baklänges från ÖPPNA = ruta 33

 för att           måste man vem har
 steg komma till      starta i             detta rut-tal
 1 33           35            ingen
 2 35           31            ingen
 3 31           41            ingen
 4 41           11            Brolle

Svar: Bolle hittar efter 4 steg först till kassaskåpet från ruta 11

 
Vinnare Kluring 1-2023 var Erik Eksberg, Ögärdet.
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Lågt deltagande i vårens tipspromenader!
Våren 2022 hade vi totalt 365 deltagare i våra tipspromenader. Tyvärr fortsatte inte intresset att ligga på 
den nivån. Hösten sjönk antalet deltagare till 251. När vi nu summerar vårens promenader är vi kvar på 
den nivån. Antalet deltagare blev totalt 255 dvs drygt 100 färre än 
våren 2022.
Till hösten tar vi nya tag! Vi hoppas även då att få hjälp av vårt 
eminenta nätverk som tyvärr präglas av viss åldersproblematik. 
Finns det några yngre som vill hjälpa till tar vi tacksamt emot den 
hjälpen. Det handlar om medverkan en söndag på hösten och en 
på våren. Intresserad? Hör av dig till Jan-Åke. 
Mobil: 0708-19 44 48.
Vi hoppas också att det blir ännu fler som vandrar runt i spåren! 
Räkna med start under september månad!

Stort tack till såväl deltagare som arrangörsnätverk! 

Ha en bra sommar!  
Jan-Åke

Kaffegäster en av söndagarna
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www.rydboholmssk.se
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